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§ 17   

Anmäla av protokollsutdrag från kommunstyrelsens 
ekonomiutskott rörande ”Inriktningsbeslut om ny förskola 
på Bifrostvägen” 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att lägga anmälan av 

Protokollsutdrag från kommunstyrelsens ekonomiutskott 2017-08-23   

§ 9 "Inriktningsbeslut om ny förskola på Bifrostvägen  till 

handlingarna. 

 

Ärendet 
Nämnden har fått protokollsutdrag från kommunstyrelsens 

ekonomiutskott rörande ”Inriktningsbeslut om ny förskola på 

Bifrostvägen”. 

 

Spånga – Tensta stadsdelsnämnd har ansökt om godkännande av 

inriktningen med att bygga en ny förskola på Bifrostvägen 2 i Solhem. 

I ansökan förordar nämnden att den nya förskolan ska byggas och 

certifieras utifrån nivå guld. Enligt gällande anvisningar behöver 

ärendet inte godkännas av kommunstyrelsens ekonomiutskott då 

hyreskostnaden understiger nivån för detta.  

 

Stadsledningskontoret har valt att lämna några synpunkter på ärendet 

och skriver i sitt tjänsteutlåtande med diarienummer 22-1127/2017 att 

ambitionen på miljöområdet bör vägas mot fullmäktiges mål om ett 

kostnadseffektivt lokalutnyttjande. Vid beslut om nivå guld bör detta 

föregås av noggranna analyser gällande ekonomin och möjlighet att 

följa tidsplanen. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 26 september 2017. 

Dnr 1.1-347/2017 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 


